
Protokół  Nr LXIX/2023 

Sesji Rady Miejskiej w Bornem Sulinowie 

odbytej w dniu 28 grudnia 2023 r. 

w sali narad Urzędu Miejskiego w Bornem Sulinowie. 

LXIX (69) Sesję Rady Miejskiej w Bornem Sulinowie w dniu 28 grudnia 2023 r. otworzył i jej 

przewodniczył Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Gorgol. 

Na wstępie stwierdził, że na ustawowy skład Rady – 15, w sesji uczestniczy 12 radnych, co 

stanowi quorum i podejmowane uchwały przez Radę będą prawomocne. 

Radni nieobecni: Agnieszka Bartoszek, Arkadiusz Malarski i Elżbieta Niepelt. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Gorgol powitał Burmistrza Bornego Sulinowa Dorotę 

Chrzanowską, Zastępcę Burmistrza Bogdana Korpala, Skarbnika Gminy Lidię Ławrukajtis, 

Sekretarza Gminy Beatę Czarnecką-Herbaczewską, Radcę prawnego Tomasza Wilickiego, 

Dyrektora Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Bornem Sulinowie Mariolę 

Siniarską, przewodniczących jednostek pomocniczych gminy, radnych oraz wszystkich, którzy 

oglądają obrady. 

Listy obecności radnych i zaproszonych gości stanowią załączniki nr 1, nr 2 i nr 3 do protokołu. 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Gorgol przystąpił do realizacji punktu 

„Wnioski o zmianę porządku obrad sesji”. Zapytał, czy ktoś chce zgłosić wnioski w sprawie 

zmiany porządku sesji. 

Nie zgłoszono wniosków w sprawie zmiany porządku sesji. 

Porządek Sesji Rady Miejskiej w dniu 28 grudnia 2023 r. przedstawiał się 

następująco: 

1. Otwarcie obrad sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Wnioski o zmianę porządku obrad sesji. 

3. Przyjęcie protokołów poprzednich Sesji Rady Miejskiej (Nr 67/2023 z 30.11.2023 r. i Nr 

68/2023 z 14.12.2023 r.). 
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4. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych w okresie 

między sesjami. 

5. Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie między sesjami oraz z wykonania uchwał. 

6. Wystąpienia przewodniczących jednostek pomocniczych gminy. 

7. Wolna Trybuna. 

8. Informacja o przebiegu prac inwestycyjnych realizowanych w ramach budżetu Gminy Borne 

Sulinowo na 2023 rok. 

9. Podjęcie uchwał w sprawach: 

1) udzielenia upoważnienia Burmistrzowi Bornego Sulinowa do ustanowienia formy 

zabezpieczenia kredytów i pożyczek w roku 2024; 

2) zaciągnięcia kredytu bankowego na finansowanie planowanego deficytu budżetu Gminy 

Borne Sulinowo na 2024 rok oraz spłatę wcześniej zaciągniętych zobowiązań z tytułu 

emisji papierów wartościowych oraz zaciągniętych pożyczek i kredytów (w kwocie 

2.642.686,00zł); 

3) emisji obligacji komunalnych Gminy Borne Sulinowo (na kwotę 5 mln zł); 

4) zaciągnięcia pożyczki w Banku Gospodarstwa Krajowego na wyprzedzające finansowanie 

operacji w ramach Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich na lata 2014-2020 pt. 

„Przebudowa drogi gminnej w Juchowie, gm. Borne Sulinowo” (do kwoty 460.493,00zł); 

5) zaciągnięcia pożyczki w Banku Gospodarstwa Krajowego na wyprzedzające finansowanie 

operacji w ramach Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich na lata 2014-2020 pt. 

„Zagospodarowanie Plaży Słonecznej i utworzenie kąpieliska na ogólnodostępnym 

terenie rekreacyjnym nad jeziorem Pile w Bornem Sulinowie” (do kwoty 72.517,00zł); 

6) uchwalenia Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 

Przeciwdziałania Narkomanii dla Gminy Borne Sulinowo na rok 2024; 

7) zbycia nieruchomości stanowiącej własność Gminy Borne Sulinowo (dotyczy 

nieruchomości gruntowej niezabudowanej oznaczonej działką nr 331/12 w miejscowości 

Krągi); 

8) wyrażenia zgody na dzierżawę na okres do 10 lat nieruchomości stanowiącej własność 

Gminy Borne Sulinowo (dotyczy części nieruchomości o powierzchni 1540 m2 z 

nieruchomości oznaczonej działką nr 3/27 w miejscowości Borne Sulinowo); 
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9) zasad przeznaczania do sprzedaży nieruchomości gruntowych oddanych w użytkowanie 

wieczyste oraz szczegółowych wytycznych sprzedaży nieruchomości gruntowych na 

rzecz ich użytkowników wieczystych; 

10) określenia warunków sprzedaży nieruchomości gruntowych na rzecz ich użytkowników 

wieczystych; 

11) warunków udzielenia bonifikaty od ceny sprzedaży nieruchomości gruntowych na rzecz 

ich użytkowników wieczystych; 

12) powołania komisji konkursowej w celu przeprowadzenia postępowania konkursowego 

na stanowisko dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w 

Bornem Sulinowie; 

13) ustanowienia pomników przyrody; 

14) zmieniająca uchwałę w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Borne Sulinowo dla terenu działek o 

numerach ewidencyjnych 11/3, 11/4, 11/7, 11/8, 11/13, 11/14, 11/15, 11/16, 11/17, 

11/18, 11/19, 11/20, 11/21, 11/22, 12, 13/2, 13/3, 14/4, 14/5, 14/9, 14/10, 14/11, 

14/12, 14/13, 14/14, 14/15, 14/16, 15, 16/2, 16/3, 16/4, 18/1, 19, 29/1, 29/3, 29/4, 

29/5, 30/4, 30/5, 37/1, 37/2, 42, 46/1, 46/2, 46/4, 46/5, 51/3, 51/5, 51/6, 51/7, 51/8, 

53/6, 53/7, 55/1, 57, 57/2, 70/6, 71/2, 73/35, 73/36, 86/3, 130/1, 130/2, 131/3, 132/2, 

132/4, 132/5, 133/1, 134/2, 134/3, 136/11, 136/12, 136/17, 136/18, 136/23, 136/24, 

136/25, 136/26, 136/27, 136/28, 136/29, 136/30, 136/31, 136/32, 136/35, 136/36, 

136/41, 136/42, 136/43, 136/44, 136/45, 136/46, 136/47, 136/48, 137/3, 137/4, 138/1, 

138/2, 138/3, 142, 143, 147/1, 147/2, 148/1, 163/3, 164, 165/1, 166, 168/28, 168/31, 

168/32, 171/37, 171/38, 171/39, 171/40, 171/41, 171/42, 171/44, 171/45, 171/46, 

171/47, 171/48, 171/49, 171/50, 171/51, 171/52, 171/53, 187, 188, 189/2, 210, 237, 

277/1, 277/2, 277/4, 277/5, 331/4, 331/5, 331/11, 331/12, 414, 419/1, 419/2, 419/3, 

419/4, 419/5 położonych w obrębie Silnowo; 

15) przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny w Gminie Borne Sulinowo na lata 

2024-2026; 

16) wprowadzenia zmian w Programie Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii dla Gminy Borne Sulinowo na rok 2023 

(zmiany w preliminarzach wydatków); 
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17) ustalenia wysokości stawek opłat za zajęcie pasa drogowego dróg publicznych Gminy 

Borne Sulinowo na cele niezwiązane z budową, przebudową, remontem, utrzymaniem 

i ochroną dróg; 

18) wprowadzenia zmian w budżecie Gminy Borne Sulinowo na 2023 rok; 

19) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Borne Sulinowo na rok 2023; 

20) wprowadzenia zmian w wieloletniej prognozie finansowej Gminy Borne Sulinowo na lata 

2023-2034. 

10. Uchwalenie budżetu Gminy Borne Sulinowo na 2024 rok: 

1) odczytanie projektu uchwały budżetowej;  

2) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o projekcie uchwały budżetowej 

Gminy Borne Sulinowo na 2024 rok; 

3) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o możliwości sfinansowania deficytu 

przedstawionego w projekcie budżetu Gminy Borne Sulinowo na 2024 rok; 

4) odczytanie opinii poszczególnych komisji Rady; 

5) odczytanie opinii w sprawie projektu budżetu przedstawionej przez przewodniczącego 

Komisji Budżetowo-Gospodarczej; 

6) przedstawienie stanowiska Burmistrza Bornego Sulinowa w sprawie zmian 

postulowanych w opinii Komisji Budżetowo-Gospodarczej; 

7) przedstawienie proponowanych do projektu budżetu autopoprawek wynikających z 

konsultacji projektu budżetu z różnymi środowiskami i poprawek wynikających z 

uwzględnionych wniosków złożonych przez Komisję Budżetowo-Gospodarczą; 

8) dyskusja nad wniesionymi poprawkami i ich głosowanie; 

9) głosowanie nad projektem uchwały budżetowej. 

11. Uchwalenie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Borne Sulinowo na lata 2024-

2039: 

1) odczytanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia zmiany wieloletniej prognozy 

finansowej Gminy Borne Sulinowo na lata 2024-2039; 
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2) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o projekcie uchwały w sprawie 

uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej Gminy Borne Sulinowo na lata 2024-2039; 

3) głosowanie nad projektem uchwały w sprawie uchwalenia zmiany wieloletniej prognozy 

finansowej Gminy Borne Sulinowo na lata 2024-2039. 

12. Interpelacje i zapytania radnych. 

13. Wolne wnioski i informacje. 

14. Ustalenie terminu następnej sesji. 

15. Zamknięcie sesji. 

Punkty 1 i 2 porządku obrad zostały zrealizowane. 

Ad 3. Przyjęcie protokołów poprzednich Sesji Rady Miejskiej (Nr 67/2023 z 

30.11.2023 r. i Nr 68/2023 z 14.12.2023 r.). 

Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Gorgol powiedział, że protokoły poprzednich Sesji Rady 

Miejskiej były wyłożone do wglądu i radni mieli możliwość zapoznania się z ich treścią. Zapytał, 

czy są uwagi do protokołów Nr 67/2023 z 30.11.2023 r. i Nr 68/2023 z 14.12.2023 r. 

Uwag do protokołów nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Gorgol przeprowadził głosowanie imienne nad 

przyjęciem protokołów Sesji Rady Miejskiej w Bornem Sulinowie Nr 67/2023 z 30.11.2023 r. i Nr 

68/2023 z 14.12.2023 r.: 

 za głosowało 12 radnych, 

 głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie zgłoszono. 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

Protokoły Sesji Rady Miejskiej w Bornem Sulinowie Nr 67/2023 z 30.11.2023 r. i Nr 

68/2023 z 14.12.2023 r. zostały przyjęte. 
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Ad 4. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach 

podejmowanych w okresie między sesjami. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Gorgol przedstawił informację o działaniach 

podejmowanych w okresie między sesjami o następującej treści: 

„W okresie od ostatniej sesji odbyła się w dniu 14 grudnia 2023 r. sesja zwołana na wniosek 

Burmistrza Bornego Sulinowa, której tematem było podjęcie uchwał w sprawach: 

1) określenia zasad udzielania dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty 

budowlane  przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków lub znajdującym się w gminnej 

ewidencji zabytków, położonym na terenie Gminy Borne Sulinowo, w ramach Rządowego 

Programu Odbudowy Zabytków; 

2) wprowadzenia zmian w budżecie Gminy Borne Sulinowo na 2023 rok; 

3) wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia międzygminnego z Gminą Połczyn-Zdrój na 

powierzenie Gminie Połczyn-Zdrój zadania w zakresie publicznego transportu zbiorowego o 

charakterze użyteczności publicznej. 

W okresie międzysesyjnym odbyły posiedzenia poniższe komisje Rady Miejskiej w Bornem 

Sulinowie: 

Komisja Budżetowo-Gospodarcza odbyła jedno posiedzenie, którego tematyka przedstawiała 

się następująco: 

1. Ocena realizacji prac inwestycyjnych prowadzonych na terenie Gminy Borne Sulinowo w 

ramach budżetu gminy na 2023 rok. 

2. Zaopiniowanie projektu budżetu Gminy Borne Sulinowo na 2024 rok oraz zmiany 

wieloletniej prognozy finansowej Gminy Borne Sulinowo na lata 2024-2039. 

3. Zaopiniowanie projektów uchwał będących przedmiotem sesji zwołanej na dzień 28 grudnia 

2023 r., w tym projektu uchwały w sprawie uchwalenia Programu Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii dla Gminy 

Borne Sulinowo na rok 2024. 

Komisja Rozwoju odbyła jedno posiedzenie, na którym zaopiniowano projekty uchwał będące 

przedmiotem Sesji Rady Miejskiej zwołanej na dzień 28 grudnia 2023 r. - w zakresie działania 
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komisji, w tym projekt uchwały w sprawie uchwalenia Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii dla Gminy Borne Sulinowo na rok 

2024. 

Komisja Rewizyjna nie odbyła posiedzenia, plan pracy na 2023 rok zrealizowała w 100%. 

Komisja skarg, wniosków i petycji nie odbyła posiedzenia. W okresie międzysesyjnym nie 

wpłynęły skargi, wnioski i petycje adresowane do Rady Miejskiej w Bornem Sulinowie. 

W dniu 15 grudnia 2023 r. uczestniczyłem wraz z radnymi w uroczystym otwarciu Sali sportowej 

i boiska szkolnego w Szkole Podstawowej im. Pierwszych Osadników w Łubowie. 

Tego samego dnia - na zaproszenie Zespołu „Borneńskie Wrzosy” - uczestniczyłem w spotkaniu 

opłatkowym.”. 

Ad 5. Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie między sesjami oraz z 

wykonania uchwał. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Gorgol powiedział, że wszyscy radni otrzymali 

sprawozdanie Burmistrza Bornego Sulinowa z działalności w okresie międzysesyjnym. 

Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym stanowi załącznik nr 5 do 

protokołu. 

Po tym zapytał, czy ktoś z radnych ma uwagi, pytania do sprawozdania. 

Uwag i pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Gorgol zwrócił się do Pani Burmistrz, czy chciałaby coś 

dodać do sprawozdania. 

Burmistrz Dorota Chrzanowska odpowiedziała, że nie. 

Ad 6. Wystąpienia przewodniczących jednostek pomocniczych gminy. 

W punkcie sesji pn. „Wystąpienia przewodniczących jednostek pomocniczych gminy” głosu nie 

zabierano. 
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Ad 7. Wolna Trybuna. 

W punkcie sesji pn. „Wolna Trybuna” głosu nie zabierano. 

Ad 8. Informacja o przebiegu prac inwestycyjnych realizowanych w ramach 

budżetu Gminy Borne Sulinowo na 2023 rok. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Gorgol powiedział, że radni otrzymali informację o 

stanie przygotowania i realizacji zadań inwestycyjnych przyjętych w budżecie Gminy Borne 

Sulinowo na 2023 rok. Tematem zajmowała się Komisja Budżetowo-Gospodarcza. 

Powyższa informacja stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

Po tym Przewodniczący Rady Miejskiej zwrócił się do Komisji Budżetowo-Gospodarczej o 

przedstawienie opinii. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Dariusz Palicki - członek Komisji Budżetowo-Gospodarczej 

przeczytał opinię komisji o następującej treści: 

„Komisja Budżetowo-Gospodarcza analizowała informację pisemną o stanie przygotowania i 

realizacji inwestycji przyjętych w budżecie Gminy Borne Sulinowo na 2023 rok, sporządzoną 

przez Kierownika Referatu Inwestycji Urzędu Miejskiego w Bornem Sulinowie. 

W oparciu o dane zawarte w informacji komisja stwierdza, że w większości zaplanowane 

zadania inwestycyjne zostały zrealizowane i rozliczone. Natomiast część zadań, których 

realizacje rozpoczęto, zostanie zakończonych w 2024 roku. 

Plan wydatków w zakresie realizacji zadań inwestycyjnych na dzień 29 grudnia 2023 r. wynosił 

24.783.589,00zł, natomiast zobowiązania na dzień 19 grudnia 2023 r. wyniosły 24.085.644,47zł, 

co stanowi 97,19% planu. 

Wykonanie zadań inwestycyjnych pod względem rzeczowo-finansowym nie budzi zastrzeżeń. 

Reasumując Komisja Budżetowo-Gospodarcza nie wniosła uwag do stopnia realizacji zadań 

inwestycyjnych i pozytywnie oceniła stan realizacji tych zadań na dzień posiedzenia komisji.”. 

Pisemna opinia Komisji Budżetowo-Gospodarczej w tym zakresie stanowi załącznik nr 7 do 

protokołu. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Gorgol zwrócił się do radnych, czy ktoś chce zabrać głos. 

Radni głosu nie zabierali. 

Ad 9. Podjęcie uchwał. 

9.1. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia upoważnienia Burmistrzowi Bornego 

Sulinowa do ustanowienia formy zabezpieczenia kredytów i pożyczek w roku 2024. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Gorgol powiedział, że projekt uchwały dotyczy 

udzielenia upoważnienia Burmistrzowi Bornego Sulinowa do ustanowienia formy 

zabezpieczenia kredytów i pożyczek w roku 2024. Po tym zwrócił się do Komisji Budżetowo-

Gospodarczej o opinię odnośnie projektu uchwały. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – członek Komisji Budżetowo-Gospodarczej Dariusz Palicki 

powiedział, że komisja wydała opinię pozytywną. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Gorgol zwrócił się do radnych, czy są pytania do 

projektu uchwały. 

Pytań nie zadawano. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Gorgol przeprowadził głosowanie imienne nad 

projektem uchwały: 

- za głosowało 12 radnych, 

- głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie zgłoszono. 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

Uchwała Nr LXIX/1031/2023 Rady Miejskiej w Bornem Sulinowie z dnia 28 grudnia 2023r. w 

sprawie udzielenia upoważnienia Burmistrzowi Bornego Sulinowa do ustanowienia formy 

zabezpieczenia kredytów i pożyczek w roku 2024 została podjęta jednogłośnie i stanowi 

załącznik nr 9 do protokołu. 
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9.2. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu bankowego na finansowanie 

planowanego deficytu budżetu Gminy Borne Sulinowo na 2024 rok oraz spłatę 

wcześniej zaciągniętych zobowiązań z tytułu emisji papierów wartościowych oraz 

zaciągniętych pożyczek i kredytów. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Gorgol powiedział, że projekt uchwały dotyczy 

zaciągnięcia kredytu bankowego na finansowanie planowanego deficytu budżetu Gminy Borne 

Sulinowo na 2024 rok oraz spłatę wcześniej zaciągniętych zobowiązań z tytułu emisji papierów 

wartościowych oraz zaciągniętych pożyczek i kredytów - w kwocie 2.642.686,00zł. Po tym 

zwrócił się do Komisji Budżetowo-Gospodarczej i Komisji Rozwoju o opinie odnośnie projektu 

uchwały. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej - członek Komisji Budżetowo-Gospodarczej Dariusz Palicki 

powiedział, że komisja wydała opinię pozytywną. 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Paweł Sztyler powiedział, że komisja wydała opinię 

pozytywną. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Gorgol zwrócił się do radnych, czy są pytania do 

projektu uchwały. 

Pytań nie zadawano. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Gorgol przeprowadził głosowanie imienne nad 

projektem uchwały: 

- za głosowało 12 radnych, 

- głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie zgłoszono. 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

Uchwała Nr LXIX/1032/2023 Rady Miejskiej w Bornem Sulinowie z dnia 28 grudnia 2023r. w 

sprawie zaciągnięcia kredytu bankowego na finansowanie planowanego deficytu budżetu 

Gminy Borne Sulinowo na 2024 rok oraz spłatę wcześniej zaciągniętych zobowiązań z tytułu 

emisji papierów wartościowych oraz zaciągniętych pożyczek i kredytów została podjęta 

jednogłośnie i stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 
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9.3. Podjęcie uchwały w sprawie emisji obligacji komunalnych Gminy Borne Sulinowo. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Gorgol powiedział, że projekt uchwały dotyczy emisji 

obligacji komunalnych Gminy Borne Sulinowo - na kwotę 5 mln zł. Po tym zwrócił się do Komisji 

Budżetowo-Gospodarczej i Komisji Rozwoju o opinie odnośnie projektu uchwały. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej - członek Komisji Budżetowo-Gospodarczej Dariusz Palicki 

powiedział, że komisja wydała opinię pozytywną. 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Paweł Sztyler powiedział, że komisja wydała opinię 

pozytywną. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Gorgol zwrócił się do radnych, czy są pytania do 

projektu uchwały. 

Pytań nie zadawano. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Gorgol przeprowadził głosowanie imienne nad 

projektem uchwały: 

- za głosowało 12 radnych, 

- głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie zgłoszono. 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

Uchwała Nr LXIX/1033/2023 Rady Miejskiej w Bornem Sulinowie z dnia 28 grudnia 2023r. w 

sprawie emisji obligacji komunalnych Gminy Borne Sulinowo została podjęta jednogłośnie i 

stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

9.4. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki w Banku Gospodarstwa 

Krajowego na wyprzedzające finansowanie operacji w ramach Programu Rozwoju 

Obszarów Wiejskich na lata 2014-2020 pt. „Przebudowa drogi gminnej w Juchowie, 

gm. Borne Sulinowo”. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Gorgol powiedział, że projekt uchwały dotyczy 

zaciągnięcia pożyczki w Banku Gospodarstwa Krajowego na wyprzedzające finansowanie 

operacji w ramach Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich na lata 2014-2020 pt. „Przebudowa 
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drogi gminnej w Juchowie, gm. Borne Sulinowo” - do kwoty 460.493,00zł. Po tym zwrócił się do 

Komisji Rozwoju i Komisji Budżetowo-Gospodarczej o opinie odnośnie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Paweł Sztyler powiedział, że komisja wydała opinię 

pozytywną. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej - członek Komisji Budżetowo-Gospodarczej Dariusz Palicki 

powiedział, że komisja wydała opinię pozytywną. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Gorgol zwrócił się do radnych, czy są pytania do 

projektu uchwały. 

Pytań nie zadawano. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Gorgol przeprowadził głosowanie imienne nad 

projektem uchwały: 

- za głosowało 12 radnych, 

- głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie zgłoszono. 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 

Uchwała Nr LXIX/1034/2023 Rady Miejskiej w Bornem Sulinowie z dnia 28 grudnia 2023r. w 

sprawie zaciągnięcia pożyczki w Banku Gospodarstwa Krajowego na wyprzedzające 

finansowanie operacji w ramach Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich na lata 2014-2020 

pt. „Przebudowa drogi gminnej w Juchowie, gm. Borne Sulinowo” została podjęta 

jednogłośnie i stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

9.5. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki w Banku Gospodarstwa 

Krajowego na wyprzedzające finansowanie operacji w ramach Programu Rozwoju 

Obszarów Wiejskich na lata 2014-2020 pt. „Zagospodarowanie Plaży Słonecznej i 

utworzenie kąpieliska na ogólnodostępnym terenie rekreacyjnym nad jeziorem Pile w 

Bornem Sulinowie”. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Gorgol powiedział, że projekt uchwały dotyczy 

zaciągnięcia pożyczki w Banku Gospodarstwa Krajowego na wyprzedzające finansowanie 

operacji w ramach Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich na lata 2014-2020 pt. 
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„Zagospodarowanie Plaży Słonecznej i utworzenie kąpieliska na ogólnodostępnym terenie 

rekreacyjnym nad jeziorem Pile w Bornem Sulinowie” - do kwoty 72.517,00zł. Po tym zwrócił się 

do Komisji Rozwoju i Komisji Budżetowo-Gospodarczej o opinie odnośnie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Paweł Sztyler powiedział, że komisja wydała opinię 

pozytywną. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej - członek Komisji Budżetowo-Gospodarczej Dariusz Palicki 

powiedział, że komisja wydała opinię pozytywną. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Gorgol zwrócił się do radnych, czy są pytania do 

projektu uchwały. 

Pytań nie zadawano. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Gorgol przeprowadził głosowanie imienne nad 

projektem uchwały: 

- za głosowało 12 radnych, 

- głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie zgłoszono. 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 

Uchwała Nr LXIX/1035/2023 Rady Miejskiej w Bornem Sulinowie z dnia 28 grudnia 2023r. w 

sprawie zaciągnięcia pożyczki w Banku Gospodarstwa Krajowego na wyprzedzające 

finansowanie operacji w ramach Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich na lata 2014-2020 

pt. „Zagospodarowanie Plaży Słonecznej i utworzenie kąpieliska na ogólnodostępnym terenie 

rekreacyjnym nad jeziorem Pile w Bornem Sulinowie” została podjęta jednogłośnie i stanowi 

załącznik nr 17 do protokołu. 

9.6. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii dla Gminy Borne 

Sulinowo na rok 2024. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Gorgol powiedział, że projekt uchwały dotyczy 

uchwalenia Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 
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Przeciwdziałania Narkomanii dla Gminy Borne Sulinowo na rok 2024. Po tym zwrócił się do 

Komisji Rozwoju i Komisji Budżetowo-Gospodarczej o opinie odnośnie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Paweł Sztyler powiedział, że komisja wydała opinię 

pozytywną. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej - członek Komisji Budżetowo-Gospodarczej Dariusz Palicki 

powiedział, że komisja wydała opinię pozytywną. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Gorgol zwrócił się do radnych, czy są pytania do 

projektu uchwały. 

Pytań nie zadawano. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Gorgol przeprowadził głosowanie imienne nad 

projektem uchwały: 

- za głosowało 12 radnych, 

- głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie zgłoszono. 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 

Uchwała Nr LXIX/1036/2023 Rady Miejskiej w Bornem Sulinowie z dnia 28 grudnia 2023r. w 

sprawie uchwalenia Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 

Przeciwdziałania Narkomanii dla Gminy Borne Sulinowo na rok 2024 została podjęta 

jednogłośnie i stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 

9.7. Podjęcie uchwały w sprawie zbycia nieruchomości stanowiącej własność Gminy 

Borne Sulinowo. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Gorgol powiedział, że projekt uchwały dotyczy zbycia 

nieruchomości gruntowej niezabudowanej oznaczonej działką nr 331/12 w miejscowości Krągi. 

Po tym zwrócił się do Komisji Budżetowo-Gospodarczej o opinię odnośnie projektu uchwały. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej - członek Komisji Budżetowo-Gospodarczej Dariusz Palicki 

powiedział, że komisja wydała opinię negatywną. W związku z uzyskaniem dodatkowych 

informacji od Zastępcy Burmistrza wątpliwości Komisji Budżetowo-Gospodarczej budzi 

proponowana sprzedaż działki w trybie bezprzetargowym na poprawę zagospodarowania 
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nieruchomości przyległej, gdyż jej „zbędność” wynika z dopiero co przeprowadzonego podziału. 

Komisja sugeruje sprzedaż przedmiotowej nieruchomości w trybie przetargowym, ponieważ i 

tak przystąpi do niego 1 osoba. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Gorgol udzielił głosu Zastępcy Burmistrza, aby wyjaśnił 

o co w tym wszystkim chodzi. 

Zastępca Burmistrza Bogdan Korpal na wstępie powiedział, że jest to sprawa na tyle 

skomplikowana, że naprawdę ciężko jest opowiedzieć i wytłumaczyć słownie. Z tego być może 

wynika nieporozumienie, ale nie chciałby tego nieporozumienia zostawić tak, że opinia będzie 

negatywna i radni nie podejmą tej uchwały. Sprawa dotyczy nieruchomości w miejscowości 

Krągi i dotyczy kilku działek gminnych, bo sprawa jest powiązana. Wpłynął wniosek osoby 

zainteresowanej zakupem części nieruchomości gminnej na polepszenie swojej nieruchomości, 

którą ta osoba nabyła od gminy nieco wcześniej. Długo zastanawiali się nad tym jak to zrobić, 

ale doszli do wniosku, że trzeba powiązać interes inwestora prywatnego z interesem gminy i 

przyszłością. Była okazja do wyregulowania granic tych terenów. W formie prezentacji 

multimedialnej pokazał radnym o jaki teren chodzi, dlaczego i w jaki sposób inwestor 

uzasadniał. Powiedział, że inwestor wykonał projekt koncepcyjny budowy budynku na swojej 

działce, gdyż wcześniej uważał, że wybuduje budynek bezproblemowo. Natomiast plan 

miejscowy wyznacza linię zabudowy w odległości od drogi na 7,5 m, zatem do granicy działki 

pozostaje niewielka odległość i normalnego budynku z uwagi na odległość też wymaganą od 

granic działki nie mógłby postawić. Dlatego te 5 m jest w pełni zasadne, żeby mógł umiejscowić 

ten budynek. Wydawało się to absolutnie uzasadnione, dlatego też jest ta propozycja i nie 

chciałby, żebyśmy zaprzepaścili ten wniosek inwestora i to, żeby nie mógł wybudować tego 

budynku. W planie ten teren jest przeznaczony pod budownictwo jednorodzinne. Następną 

sprawą jest to, że chcieli powiązać interes inwestora prywatnego i gminy. Skoro są takie dziwne 

podziały na tym terenie gminnym pomyśleli, że można by było działki połączyć i dokonać 

podziału tak, żeby wytworzyć 4 działki ponad 1000 metrowe pod budownictwo jednorodzinne. 

Gmina mogłaby je zbyć w przyszłości tym bardziej, że osiedle w Krągach nasyca się budynkami i 

przystąpiliśmy do projektowania dróg na tym osiedlu. Pokazał schematyczną koncepcję tego 

podziału, z której wynika, że w wyniku otrzymamy 4 działki między 1000 -1100 m². Działki 

dostaną takie granice,  że będzie wygodny wyjazd z tych działek i zainwestowanie w budynki od 

100 do 140 m² powierzchni zabudowy. Jest to działanie w interesie gminy, gdyż w ten sposób 

inwestor będzie zadowolony, bo zrealizuje budynek jednorodzinny, a my w przyszłości 
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będziemy mogli dokonać podziału i uzyskać jakieś pieniądze z tytułu sprzedaży 4 działek. 

Odniósł się też do zarzutu komisji i stwierdził, że to jest absolutnie nieprawidłowe i żeby czegoś 

takiego nie proponować w przyszłości, ponieważ nie jest możliwe zbywanie działki, czyli 

wydzielonej część nieruchomości na polepszenie nieruchomości przyległej w przetargu 

nieograniczonym. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Gorgol reasumując powiedział, że de facto bez tej 

działeczki ta osoba nie wybuduje budynku, dlatego sprzedaż jest zasadna, a sprzedaliśmy 

pierwotnie tej osobie działkę jako Urząd. 

Zastępca Burmistrza Bogdan Korpal powiedział, że sprzedaliśmy działkę jako gmina, ale nie 

dogadywaliśmy szczegółów, czy tam ktoś umiejscowi budynek. Inwestor kupował działkę z 

myślą, że zrobi, ale faktycznie udowodnił - mając koncepcję projektową - że nie zrobi takiego 

jakby chciał i dlatego wniosek jest w pełni zasadny. 

Burmistrz Dorota Chrzanowska powiedziała, że wynikało to z linii zabudowy - jednak ten 

budynek musi być tak oddalony, ale nikt wtedy nie zwrócił na to uwagi. Zwróciła także uwagę 

na to, że był tam straszny miszmasz na tych działkach, tyle tych maleńkich działeczek, które 

uniemożliwiały jakiekolwiek ruchy. Nie spowodują też takiej sytuacji, że kolejna działka nie 

będzie działką możliwą do zabudowania, ona będzie możliwa do zabudowania, więc dają 

szansę, że my jako gmina uzyskujemy cztery całkiem fajne działki w dobrym terenie, a inwestor, 

który już posiada działkę będzie mógł wybudować dom. Prosiła o przyjęcie tej propozycji 

uchwały. 

Radna Joanna Grosicka zadała pytanie Zastępcy Burmistrza, dlaczego wydzielając tą małą 

działkę nie pokusiliśmy się od razu o podział wszystkich tych działek i w tym momencie 

właściciele 2 działek graniczących mieliby możliwość wzięcia udziału w przetargu ograniczonym 

i może byśmy uzyskali wtedy wyższą cenę. Jest to dla nas korzystniejsze tym bardziej, że 

ponieśliśmy koszty wydzielenia tej działki. Działka ta nie jest jeszcze w Geosystemie, ponieważ 

niedawno została w ogóle ujawniona w podziale geodezyjnym. 

Zastępca Burmistrza Bogdan Korpal odpowiedział, że to, co radna powiedziała nie jest zgodne z 

prawem, ani jedno ani drugie. Jest podłączony do sieci i ta działka figuruje. 
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Radna Joanna Grosicka odpowiedziała, iż chyba, że pojawiła się dzisiaj, bo wczoraj jeszcze jej na 

pewno nie było w Geosystemie. Prosiła o sprawdzenie tego, bo w tym momencie została 

posądzona o jakiś fałsz. 

Zastępca Burmistrza Bogdan Korpal powiedział, że jest podłączony do sieci i do Programu, z 

którego korzystamy i mamy podgląd - numer działki to jest 331/12 - po prostu nieraz sytuacja 

się zmienia z dnia na dzień. Naniesienie działki następuje jeśli decyzja jest ostateczna, po 

wydaniu jeszcze ileś mija do tej ostateczności. Prosił, żeby się z nim nie kłócić, chyba że 

będziemy się kłócić ze Starostą, że ma nieaktualne zasoby. Odnosząc się do propozycji radnej tj. 

zbycia w przetargu ograniczonym powiedział, że to nie jest możliwe. Tak jak niemożliwe jest to 

zbycie w przetargu nieograniczonym, tak samo jest niemożliwe w przetargu ograniczonym 

odnośnie tej działki, ponieważ ta działka jest wydzielona na polepszenie nieruchomości 

przyległej i jest przyległa tylko do tej jednej nieruchomości. 

Radna Joanna Grosicka zwracając się do Zastępcy Burmistrza powiedziała, że źle zrozumiał jej 

pytanie, gdyż po podziale geodezyjnym wszystkich tych 4 kolejnych działek, to właściciel jednej 

z tych dużych działek również będzie graniczył z tą małą działką, o której dzisiaj dyskutujemy. 

Zastępca Burmistrza Bogdan Korpal stwierdził, że cały czas się nie rozumiemy. Chodzi o działkę 

331/12, która podlega uchwale, bo ta działka podlega zbyciu na polepszenie na rzecz działki 

331/8 i tylko o tym mówimy. Po zbyciu tej działki mamy działki już pozostałe, które później 

musimy połączyć i dokonać podziału. Podkreślił, że najpierw działka musi być sprzedana, później 

dopiero połączenie i podział, ponieważ jakby ktoś np. odstąpił od tego zakupu to by sytuacja się 

zmieniła, bo ta działka dalej by była nasza i teraz połączenie by było jeszcze inaczej. 

Radna Anetta Chołody powiedziała, że na Geomapach nie było tej działki we wtorek na pewno i 

nie ma nadal, było 331/9. 

Zastępca Burmistrza Bogdan Korpal wyjaśnił, że na Geomapie zawsze z jakimś poślizgiem 

ujawniają się granice działek i to nie jest ta mapa, którą on ma. Ma mapę ewidencyjną z 

podglądu do starostwa i tam są najświeższe dane, które najszybciej ujawniają się. 

Radna Anetta Chołody zapytała, z jakim poślizgiem. 
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Zastępca Burmistrza Bogdan Korpal odpowiedział, że nie będzie decydował za tego, kto 

obsługuje Geoportal i w jakim tempie nanosi zmiany. On nie patrzy na Geoportal, tylko na 

ewidencyjną mapę z podglądu do Starostwa. 

Radna Anetta Chołody zapytała, kiedy ta mała działka była wydzielona. 

Zastępca Burmistrza Bogdan Korpal odpowiedział, że w 2023 roku po tym wniosku 

zainteresowanych, bo taka była koncepcja. Przed podziałem nie mogli proponować projektu tej 

uchwały, najpierw musi być podział, dopiero projekt uchwały do przedstawienia na sesji. 

Radna Anetta Chołody powiedziała, że dziwi ją to, dlaczego wszystko razem już nie zostało 

podzielone z tą małą działką. 

Zastępca Burmistrza Bogdan Korpal odpowiedział, że ze względów kosztowych trzeba robić w 

ten sposób, po kolei, bo jaki by był sens podziału tamtych działek, jeśli by nie doszło do aktu 

notarialnego. Jak ktoś by nie kupił tej działki to pani jako radna powinna powiedzieć, że pan 

zrobił źle panie Korpal, bo pan nie sprzedał tej działki a wydał pieniądze gminne na podział 

pozostałych działek. Takie jest jego zdanie i prosił, żeby to sobie szczegółowo sprawdzić czy ma 

rację. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Gorgol powiedział, że zbierając wszystko razem, co 

zostało wypowiedziane chodzi o jedno - osoba, która ma tą działkę po prostu nie będzie mogła 

się wybudować, bo warunki zabudowy nie pozwalają na posadowienie budynku. 

Zastępca Burmistrza Bogdan Korpal powiedział, że jeśli radni nie podejmą tej uchwały to osoba 

która nabyła działkę od gminy się nie wybuduje, ponieważ granice - ta działka jest dość długa 

ale wąska - nie pozwalają na wybudowanie budynku. 

Burmistrz Dorota Chrzanowska podsumowując powiedziała, że radna miała na myśli to, że jak 

podzielilibyśmy te wszystkie działki, czyli w sumie razem byłoby 5 z tą małą, to wtedy sąsiad tej 

jednej mógłby też kupić tą działkę. Prosiła, żeby pamiętać o jednym, że ten ktoś jak nie kupi tej 

działki, to po prostu nie wybuduje nieruchomości. Nieraz skłaniali się w stronę mieszkańców, bo 

tak powinien działać samorząd, że na polepszenie funkcji, na lepsze zagospodarowanie działki, a 

tutaj ewidentnie ta działka nie może być zabudowana. Pochylają się też w stronę potencjalnych 

właścicieli, którzy chcieliby nieruchomość wybudować tym bardziej, że wyjdą 4 fajne działki, 

które będą możliwe do zabudowania. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Gorgol przypomniał, że ta działka nie jest aż tak 

ogromna, bo to jest niecały ar, która by mogła stanowić jakiś konkretny kąsek dla kogoś kto 

chciałby się pobudować, bo na tym nic nie posadowi. Po prostu to jest na polepszenie 

funkcjonowania działki i możliwość wybudowania się. Każdy z radnych będzie miał możliwość 

wypowiedzenia się poprzez głosowanie. 

Więcej głosu nie zabierano. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Gorgol przeprowadził głosowanie imienne nad 

projektem uchwały: 

- za głosowało 6 radnych, 

- przeciw nie głosował żaden radny,  

- wstrzymało się od głosu 6 radnych. 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 20 do protokołu. 

Uchwała Nr LXIX/1037/2023 Rady Miejskiej w Bornem Sulinowie z dnia 28 grudnia 2023r. w 

sprawie zbycia nieruchomości stanowiącej własność Gminy Borne Sulinowo została podjęta i 

stanowi załącznik nr 21 do protokołu. 

9.8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dzierżawę na okres do 10 lat 

nieruchomości stanowiącej własność Gminy Borne Sulinowo. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Gorgol powiedział, że projekt uchwały dotyczy 

dzierżawy części nieruchomości o powierzchni 1540 m2 z nieruchomości oznaczonej działką nr 

3/27 w miejscowości Borne Sulinowo. Po tym zwrócił się do Komisji Budżetowo-Gospodarczej o 

opinię odnośnie projektu uchwały. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej - członek Komisji Budżetowo-Gospodarczej Dariusz Palicki 

powiedział, że komisja wydała opinię pozytywną. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Gorgol zwrócił się do radnych, czy są pytania do 

projektu uchwały. 

Pytań nie zadawano. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Gorgol przeprowadził głosowanie imienne nad 

projektem uchwały: 

- za głosowało 12 radnych, 

- głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie zgłoszono. 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 22 do protokołu. 

Uchwała Nr LXIX/1038/2023 Rady Miejskiej w Bornem Sulinowie z dnia 28 grudnia 2023r. w 

sprawie wyrażenia zgody na dzierżawę na okres do 10 lat nieruchomości stanowiącej 

własność Gminy Borne Sulinowo została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 23 do 

protokołu. 

9.9. Podjęcie uchwały w sprawie zasad przeznaczania do sprzedaży nieruchomości 

gruntowych oddanych w użytkowanie wieczyste oraz szczegółowych wytycznych 

sprzedaży nieruchomości gruntowych na rzecz ich użytkowników wieczystych. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Gorgol powiedział, że projekt uchwały dotyczy zasad 

przeznaczania do sprzedaży nieruchomości gruntowych oddanych w użytkowanie wieczyste 

oraz szczegółowych wytycznych sprzedaży nieruchomości gruntowych na rzecz ich 

użytkowników wieczystych. Po tym zwrócił się do Komisji Budżetowo-Gospodarczej o opinię 

odnośnie projektu uchwały. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej - członek Komisji Budżetowo-Gospodarczej Dariusz Palicki 

powiedział, że komisja wydała opinię pozytywną. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Gorgol zwrócił się do radnych, czy są pytania do 

projektu uchwały. 

Pytań nie zadawano. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Gorgol przeprowadził głosowanie imienne nad 

projektem uchwały: 

- za głosowało 12 radnych, 

- głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie zgłoszono. 
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Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 24 do protokołu. 

Uchwała Nr LXIX/1039/2023 Rady Miejskiej w Bornem Sulinowie z dnia 28 grudnia 2023r. w 

sprawie zasad przeznaczania do sprzedaży nieruchomości gruntowych oddanych w 

użytkowanie wieczyste oraz szczegółowych wytycznych sprzedaży nieruchomości gruntowych 

na rzecz ich użytkowników wieczystych została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 25 

do protokołu. 

9.10. Podjęcie uchwały w sprawie określenia warunków sprzedaży nieruchomości 

gruntowych na rzecz ich użytkowników wieczystych. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Gorgol powiedział, że projekt uchwały dotyczy 

określenia warunków sprzedaży nieruchomości gruntowych na rzecz ich użytkowników 

wieczystych. Po tym zwrócił się do Komisji Budżetowo-Gospodarczej o opinię odnośnie projektu 

uchwały. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej - członek Komisji Budżetowo-Gospodarczej Dariusz Palicki 

powiedział, że komisja wydała opinię pozytywną. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Gorgol zwrócił się do radnych, czy są pytania do 

projektu uchwały. 

Pytań nie zadawano. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Gorgol przeprowadził głosowanie imienne nad 

projektem uchwały: 

- za głosowało 12 radnych, 

- głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie zgłoszono. 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 26 do protokołu. 

Uchwała Nr LXIX/1040/2023 Rady Miejskiej w Bornem Sulinowie z dnia 28 grudnia 2023r. w 

sprawie określenia warunków sprzedaży nieruchomości gruntowych na rzecz ich 

użytkowników wieczystych została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 27 do 

protokołu. 
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9.11. Podjęcie uchwały w sprawie warunków udzielenia bonifikaty od ceny sprzedaży 

nieruchomości gruntowych na rzecz ich użytkowników wieczystych. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Gorgol powiedział, że projekt uchwały dotyczy 

warunków udzielenia bonifikaty od ceny sprzedaży nieruchomości gruntowych na rzecz ich 

użytkowników wieczystych. Po tym zwrócił się do Komisji Budżetowo-Gospodarczej o opinię 

odnośnie projektu uchwały. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej - członek Komisji Budżetowo-Gospodarczej Dariusz Palicki 

powiedział, że komisja wydała opinię pozytywną. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Gorgol zwrócił się do radnych, czy są pytania do 

projektu uchwały. 

Pytań nie zadawano. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Gorgol przeprowadził głosowanie imienne nad 

projektem uchwały: 

- za głosowało 12 radnych, 

- głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie zgłoszono. 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 28 do protokołu. 

Uchwała Nr LXIX/1041/2023 Rady Miejskiej w Bornem Sulinowie z dnia 28 grudnia 2023r. w 

sprawie warunków udzielenia bonifikaty od ceny sprzedaży nieruchomości gruntowych na 

rzecz ich użytkowników wieczystych została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 29 do 

protokołu. 

9.12. Podjęcie uchwały w sprawie powołania komisji konkursowej w celu 

przeprowadzenia postępowania konkursowego na stanowisko dyrektora 

Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Bornem Sulinowie. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Gorgol powiedział, że projekt uchwały dotyczy 

powołania komisji konkursowej w celu przeprowadzenia postępowania konkursowego na 

stanowisko dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Bornem 

Sulinowie. Po tym zwrócił się do Komisji Rozwoju o opinię odnośnie projektu uchwały. 
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Przewodniczący Komisji Rozwoju Paweł Sztyler powiedział, że komisja wydała opinię 

pozytywną. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Gorgol zwrócił się do radnych, czy są pytania do 

projektu uchwały. 

Pytań nie zadawano. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Gorgol przeprowadził głosowanie imienne nad 

projektem uchwały: 

- za głosowało 12 radnych, 

- głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie zgłoszono. 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 30 do protokołu. 

Uchwała Nr LXIX/1042/2023 Rady Miejskiej w Bornem Sulinowie z dnia 28 grudnia 2023r. w 

sprawie powołania komisji konkursowej w celu przeprowadzenia postępowania 

konkursowego na stanowisko dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Bornem Sulinowie została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 31 do 

protokołu. 

9.13. Podjęcie uchwały w sprawie ustanowienia pomników przyrody. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Gorgol powiedział, że projekt uchwały dotyczy 

ustanowienia pomników przyrody. Po tym zwrócił się do Komisji Rozwoju i Komisji Budżetowo-

Gospodarczej o opinie odnośnie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Paweł Sztyler powiedział, że komisja wydała opinię 

pozytywną. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej - członek Komisji Budżetowo-Gospodarczej Dariusz Palicki 

powiedział, że komisja wydała opinię pozytywną. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Gorgol zwrócił się do radnych, czy są pytania do 

projektu uchwały. 

Pytań nie zadawano. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Gorgol przeprowadził głosowanie imienne nad 

projektem uchwały: 

- za głosowało 12 radnych, 

- głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie zgłoszono. 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 32 do protokołu. 

Uchwała Nr LXIX/1043/2023 Rady Miejskiej w Bornem Sulinowie z dnia 28 grudnia 2023r. w 

sprawie ustanowienia pomników przyrody została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 

33 do protokołu. 

9.14. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Gminy Borne Sulinowo dla 

terenu działek o numerach ewidencyjnych 11/3, 11/4, 11/7, 11/8, 11/13, 11/14, 

11/15, 11/16, 11/17, 11/18, 11/19, 11/20, 11/21, 11/22, 12, 13/2, 13/3, 14/4, 14/5, 

14/9, 14/10, 14/11, 14/12, 14/13, 14/14, 14/15, 14/16, 15, 16/2, 16/3, 16/4, 18/1, 19, 

29/1, 29/3, 29/4, 29/5, 30/4, 30/5, 37/1, 37/2, 42, 46/1, 46/2, 46/4, 46/5, 51/3, 51/5, 

51/6, 51/7, 51/8, 53/6, 53/7, 55/1, 57, 57/2, 70/6, 71/2, 73/35, 73/36, 86/3, 130/1, 

130/2, 131/3, 132/2, 132/4, 132/5, 133/1, 134/2, 134/3, 136/11, 136/12, 136/17, 

136/18, 136/23, 136/24, 136/25, 136/26, 136/27, 136/28, 136/29, 136/30, 136/31, 

136/32, 136/35, 136/36, 136/41, 136/42, 136/43, 136/44, 136/45, 136/46, 136/47, 

136/48, 137/3, 137/4, 138/1, 138/2, 138/3, 142, 143, 147/1, 147/2, 148/1, 163/3, 164, 

165/1, 166, 168/28, 168/31, 168/32, 171/37, 171/38, 171/39, 171/40, 171/41, 171/42, 

171/44, 171/45, 171/46, 171/47, 171/48, 171/49, 171/50, 171/51, 171/52, 171/53, 

187, 188, 189/2, 210, 237, 277/1, 277/2, 277/4, 277/5, 331/4, 331/5, 331/11, 331/12, 

414, 419/1, 419/2, 419/3, 419/4, 419/5 położonych w obrębie Silnowo. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Gorgol powiedział, że projekt uchwały dotyczy zmiany 

uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego Gminy Borne Sulinowo dla terenu działek o numerach ewidencyjnych 11/3, 

11/4, 11/7, 11/8, 11/13, 11/14, 11/15, 11/16, 11/17, 11/18, 11/19, 11/20, 11/21, 11/22, 12, 

13/2, 13/3, 14/4, 14/5, 14/9, 14/10, 14/11, 14/12, 14/13, 14/14, 14/15, 14/16, 15, 16/2, 16/3, 

16/4, 18/1, 19, 29/1, 29/3, 29/4, 29/5, 30/4, 30/5, 37/1, 37/2, 42, 46/1, 46/2, 46/4, 46/5, 51/3, 
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51/5, 51/6, 51/7, 51/8, 53/6, 53/7, 55/1, 57, 57/2, 70/6, 71/2, 73/35, 73/36, 86/3, 130/1, 

130/2, 131/3, 132/2, 132/4, 132/5, 133/1, 134/2, 134/3, 136/11, 136/12, 136/17, 136/18, 

136/23, 136/24, 136/25, 136/26, 136/27, 136/28, 136/29, 136/30, 136/31, 136/32, 136/35, 

136/36, 136/41, 136/42, 136/43, 136/44, 136/45, 136/46, 136/47, 136/48, 137/3, 137/4, 

138/1, 138/2, 138/3, 142, 143, 147/1, 147/2, 148/1, 163/3, 164, 165/1, 166, 168/28, 168/31, 

168/32, 171/37, 171/38, 171/39, 171/40, 171/41, 171/42, 171/44, 171/45, 171/46, 171/47, 

171/48, 171/49, 171/50, 171/51, 171/52, 171/53, 187, 188, 189/2, 210, 237, 277/1, 277/2, 

277/4, 277/5, 331/4, 331/5, 331/11, 331/12, 414, 419/1, 419/2, 419/3, 419/4, 419/5 

położonych w obrębie Silnowo. Po tym zwrócił się do Komisji Budżetowo-Gospodarczej i Komisji 

Rozwoju o opinie odnośnie projektu uchwały. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej - członek Komisji Budżetowo-Gospodarczej Dariusz Palicki 

powiedział, że komisja wydała opinię pozytywną. 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Paweł Sztyler powiedział, że komisja wydała opinię 

pozytywną. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Gorgol zwrócił się do radnych, czy są pytania do 

projektu uchwały. 

Pytań nie zadawano. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Gorgol przeprowadził głosowanie imienne nad 

projektem uchwały: 

- za głosowało 12 radnych, 

- głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie zgłoszono. 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 34 do protokołu. 

Uchwała Nr LXIX/1044/2023 Rady Miejskiej w Bornem Sulinowie z dnia 28 grudnia 2023r. 

zmieniająca uchwałę w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Borne Sulinowo dla terenu działek o numerach 

ewidencyjnych 11/3, 11/4, 11/7, 11/8, 11/13, 11/14, 11/15, 11/16, 11/17, 11/18, 11/19, 

11/20, 11/21, 11/22, 12, 13/2, 13/3, 14/4, 14/5, 14/9, 14/10, 14/11, 14/12, 14/13, 14/14, 

14/15, 14/16, 15, 16/2, 16/3, 16/4, 18/1, 19, 29/1, 29/3, 29/4, 29/5, 30/4, 30/5, 37/1, 37/2, 

42, 46/1, 46/2, 46/4, 46/5, 51/3, 51/5, 51/6, 51/7, 51/8, 53/6, 53/7, 55/1, 57, 57/2, 70/6, 
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71/2, 73/35, 73/36, 86/3, 130/1, 130/2, 131/3, 132/2, 132/4, 132/5, 133/1, 134/2, 134/3, 

136/11, 136/12, 136/17, 136/18, 136/23, 136/24, 136/25, 136/26, 136/27, 136/28, 136/29, 

136/30, 136/31, 136/32, 136/35, 136/36, 136/41, 136/42, 136/43, 136/44, 136/45, 136/46, 

136/47, 136/48, 137/3, 137/4, 138/1, 138/2, 138/3, 142, 143, 147/1, 147/2, 148/1, 163/3, 

164, 165/1, 166, 168/28, 168/31, 168/32, 171/37, 171/38, 171/39, 171/40, 171/41, 171/42, 

171/44, 171/45, 171/46, 171/47, 171/48, 171/49, 171/50, 171/51, 171/52, 171/53, 187, 188, 

189/2, 210, 237, 277/1, 277/2, 277/4, 277/5, 331/4, 331/5, 331/11, 331/12, 414, 419/1, 

419/2, 419/3, 419/4, 419/5 położonych w obrębie Silnowo została podjęta jednogłośnie i 

stanowi załącznik nr 35 do protokołu. 

9.15. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny 

w Gminie Borne Sulinowo na lata 2024-2026. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Gorgol powiedział, że projekt uchwały dotyczy przyjęcia 

Gminnego Programu Wspierania Rodziny w Gminie Borne Sulinowo na lata 2024-2026. Po tym 

zwrócił się do Komisji Rozwoju o opinię odnośnie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Paweł Sztyler powiedział, że komisja wydała opinię 

pozytywną. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Gorgol zwrócił się do radnych, czy są pytania do 

projektu uchwały. 

Pytań nie zadawano. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Gorgol przeprowadził głosowanie imienne nad 

projektem uchwały: 

- za głosowało 12 radnych, 

- głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie zgłoszono. 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 36 do protokołu. 

Uchwała Nr LXIX/1045/2023 Rady Miejskiej w Bornem Sulinowie z dnia 28 grudnia 2023r. w 

sprawie przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny w Gminie Borne Sulinowo na lata 

2024-2026 została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 37 do protokołu. 
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9.16. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w Programie Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii dla 

Gminy Borne Sulinowo na rok 2023. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Gorgol powiedział, że projekt uchwały dotyczy 

wprowadzenia zmian w Programie Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 

Przeciwdziałania Narkomanii dla Gminy Borne Sulinowo na rok 2023 - zmiany w preliminarzach 

wydatków. Po tym zwrócił się do Komisji Rozwoju i Komisji Budżetowo-Gospodarczej o opinie 

odnośnie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Paweł Sztyler powiedział, że komisja wydała opinię 

pozytywną. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej - członek Komisji Budżetowo-Gospodarczej Dariusz Palicki 

powiedział, że komisja wydała opinię pozytywną. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Gorgol zwrócił się do radnych, czy są pytania do 

projektu uchwały. 

Pytań nie zadawano. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Gorgol przeprowadził głosowanie imienne nad 

projektem uchwały: 

- za głosowało 12 radnych, 

- głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie zgłoszono. 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 38 do protokołu. 

Uchwała Nr LXIX/1046/2023 Rady Miejskiej w Bornem Sulinowie z dnia 28 grudnia 2023r. w 

sprawie wprowadzenia zmian w Programie Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii dla Gminy Borne Sulinowo na rok 2023 

została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 39 do protokołu. 
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9.17. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości stawek opłat za zajęcie pasa 

drogowego dróg publicznych Gminy Borne Sulinowo na cele niezwiązane z budową, 

przebudową, remontem, utrzymaniem i ochroną dróg. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Gorgol powiedział, że projekt uchwały dotyczy ustalenia 

wysokości stawek opłat za zajęcie pasa drogowego dróg publicznych Gminy Borne Sulinowo na 

cele niezwiązane z budową, przebudową, remontem, utrzymaniem i ochroną dróg. Po tym 

zwrócił się do Komisji Budżetowo-Gospodarczej o opinię odnośnie projektu uchwały. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej - członek Komisji Budżetowo-Gospodarczej Dariusz Palicki 

powiedział, że komisja wydała opinię pozytywną. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Gorgol zwrócił się do radnych, czy są pytania do 

projektu uchwały. 

Pytań nie zadawano. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Gorgol przeprowadził głosowanie imienne nad 

projektem uchwały: 

- za głosowało 12 radnych, 

- głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie zgłoszono. 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 40 do protokołu. 

Uchwała Nr LXIX/1047/2023 Rady Miejskiej w Bornem Sulinowie z dnia 28 grudnia 2023r. w 

sprawie ustalenia wysokości stawek opłat za zajęcie pasa drogowego dróg publicznych 

Gminy Borne Sulinowo na cele niezwiązane z budową, przebudową, remontem, 

utrzymaniem i ochroną dróg została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 41 do 

protokołu. 

9.18. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Gminy Borne 

Sulinowo na 2023 rok. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Gorgol powiedział, że projekt uchwały dotyczy 

zwiększenia dochodów budżetu o kwotę 159.821,96zł, zmniejszenia dochodów budżetu o 

kwotę 2.674.369,82zł, zmniejszenia wydatków budżetu o kwotę 2.817.654,86zł oraz dokonania 
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zmian w planie dochodów i wydatków wyodrębnionych w budżecie gminy z Funduszu COVID-

19. Po tym zwrócił się do Komisji Budżetowo-Gospodarczej i Komisji Rozwoju o opinie odnośnie 

projektu uchwały. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej - członek Komisji Budżetowo-Gospodarczej Dariusz Palicki 

powiedział, że komisja wydała opinię pozytywną. 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Paweł Sztyler powiedział, że komisja wydała opinię 

pozytywną. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Gorgol zwrócił się do radnych, czy są pytania do 

projektu uchwały. 

Pytań nie zadawano. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Gorgol przeprowadził głosowanie imienne nad 

projektem uchwały: 

- za głosowało 12 radnych, 

- głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie zgłoszono. 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 42 do protokołu. 

Uchwała Nr LXIX/1048/2023 Rady Miejskiej w Bornem Sulinowie z dnia 28 grudnia 2023r. w 

sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Gminy Borne Sulinowo na 2023 rok została podjęta 

jednogłośnie i stanowi załącznik nr 43 do protokołu. 

9.19. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy 

Borne Sulinowo na rok 2023. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Gorgol powiedział, że projekt uchwały dotyczy zmiany 

treści § 3 i § 4 uchwały budżetowej. Po tym zwrócił się do Komisji Budżetowo-Gospodarczej o 

opinię odnośnie projektu uchwały. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej - członek Komisji Budżetowo-Gospodarczej Dariusz Palicki 

powiedział, że komisja wydała opinię pozytywną. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Gorgol zwrócił się do radnych, czy są pytania do 

projektu uchwały. 

Pytań nie zadawano. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Gorgol przeprowadził głosowanie imienne nad 

projektem uchwały: 

- za głosowało 12 radnych, 

- głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie zgłoszono. 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 44 do protokołu. 

Uchwała Nr LXIX/1049/2023 Rady Miejskiej w Bornem Sulinowie z dnia 28 grudnia 2023r. 

zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Borne Sulinowo na rok 2023 

została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 45 do protokołu. 

9.20. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w wieloletniej prognozie 

finansowej Gminy Borne Sulinowo na lata 2023-2034. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Gorgol powiedział, że projekt uchwały dotyczy 

wprowadzenia zmian w wieloletniej prognozie finansowej Gminy Borne Sulinowo na lata 2023-

2034. Po tym zwrócił się do Komisji Budżetowo-Gospodarczej o opinię odnośnie projektu 

uchwały. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej - członek Komisji Budżetowo-Gospodarczej Dariusz Palicki 

powiedział, że komisja wydała opinię pozytywną. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Gorgol zwrócił się do radnych, czy są pytania do 

projektu uchwały. 

Pytań nie zadawano. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Gorgol przeprowadził głosowanie imienne nad 

projektem uchwały: 

- za głosowało 12 radnych, 

- głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie zgłoszono. 



31 
 
Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 46 do protokołu. 

Uchwała Nr LXIX/1050/2023 Rady Miejskiej w Bornem Sulinowie z dnia 28 grudnia 2023r. w 

sprawie wprowadzenia zmian w wieloletniej prognozie finansowej Gminy Borne Sulinowo na 

lata 2023-2034 została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 47 do protokołu. 

Opinie Komisji Budżetowo-Gospodarczej oraz Komisji Rozwoju odnośnie analizowanych 

projektów uchwał stanowią załączniki nr 48 i nr 49 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Gorgol ogłosił przerwę do godziny 14.10. 

Po przerwie Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Gorgol wznowił obrady 69. Sesji Rady 

Miejskiej w Bornem Sulinowie – w sesji uczestniczyło 12 radnych. 

Ad 10. Uchwalenie budżetu Gminy Borne Sulinowo na 2024 rok. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Gorgol powiedział, że kolejnym punktem porządku sesji 

jest uchwalenie budżetu Gminy Borne Sulinowo na 2024 rok. Po tym przeczytał projekt uchwały 

w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Borne Sulinowo na rok 2024.  

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Gorgol zwrócił się do Wiceprzewodniczącego 

Rady Miejskiej Dariusza Palickiego o przeczytanie treści opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej 

w Szczecinie o projekcie uchwały budżetowej Gminy Borne Sulinowo na 2024 rok. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Dariusz Palicki przeczytał treść uchwały Nr 50.14.9.2023 

Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie z dnia 7 grudnia 2023 r. w 

sprawie wydania opinii o projekcie uchwały budżetowej Gminy Borne Sulinowo na 2024 rok. 

Powyższa uchwała stanowi załącznik nr 50 do protokołu. 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Gorgol zwrócił się do Wiceprzewodniczącego 

Rady Miejskiej Dariusza Palickiego o przeczytanie treści opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej 

w Szczecinie o możliwości sfinansowania deficytu przedstawionego w projekcie uchwały 

budżetowej Gminy Borne Sulinowo na 2024 rok. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Dariusz Palicki przeczytał treść uchwały Nr 50.14.10.2023 

Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie z dnia 7 grudnia 2023 r. w 
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sprawie wydania opinii o możliwości sfinansowania deficytu przedstawionego w projekcie 

uchwały budżetowej Gminy Borne Sulinowo na 2024 rok. 

Powyższa uchwała stanowi załącznik nr 51 do protokołu. 

W dalszej kolejności Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Gorgol poprosił przewodniczących 

Komisji Rewizyjnej i Komisji Rozwoju o przedstawienie opinii o przedłożonym projekcie budżetu 

Gminy Borne Sulinowo na 2024 rok. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Joanna Grosicka przeczytała opinię komisji o następującej 

treści: 

„Komisja Rewizyjna na posiedzeniu w dniu 23 listopada 2023 r. analizowała projekt budżetu 

Gminy Borne Sulinowo na 2024 rok, przedłożony przez Burmistrza Bornego Sulinowa w 

ustawowym terminie, tj. do 15 listopada 2023 r. 

Projekt budżetu gminy na 2024 rok został sporządzony zgodnie z wymogami uchwały Nr 

XLVII/537/10 Rady Miejskiej w Bornem Sulinowie z dnia 29 września 2010 r. w sprawie 

określenia trybu prac nad projektem uchwały budżetowej i szczegółowości materiałów 

informacyjnych towarzyszących projektowi budżetu Gminy Borne Sulinowo. 

Przedłożony projekt budżetu gminy zakłada dochody w kwocie 71.291.000 zł oraz wydatki w 

kwocie 77.825.000 zł. Powstała różnica między dochodami a wydatkami stanowi deficyt 

budżetowy w kwocie 6.534.000 zł, który zostanie pokryty z zaciąganych kredytów, przychodami 

pochodzącymi ze sprzedaży papierów wartościowych (obligacji) i z przychodów jednostki 

samorządu terytorialnego z niewykorzystanych środków pieniężnych na rachunku bieżącym 

budżetu. 

Dochody bieżące zaplanowano w kwocie 54.735.956 zł, natomiast dochody majątkowe w 

kwocie 16.555.044 zł. 

Wydatki bieżące zaplanowano w kwocie 54.548.878 zł, natomiast wydatki majątkowe w kwocie 

23.276.122 zł. 

W 2024 roku planowane jest zaciągnięcie kredytu w wysokości 2.642.686 zł, w tym: 

1) z przeznaczeniem na spłatę wcześniej zaciągniętych zobowiązań z tytułu emisji papierów 

wartościowych oraz zaciągniętych pożyczek i kredytów – 1.411.793 zł; 
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2) z przeznaczeniem na finansowanie planowanego deficytu budżetu jednostki samorządu 

terytorialnego – 1.230.893 zł. 

Ponadto planuje się zaciągnąć w 2024 roku pożyczki na wyprzedzające finansowanie działań 

finansowanych ze środków budżetu Unii Europejskiej w łącznej kwocie 533.010 zł, z 

przeznaczeniem na realizację 2 zadań inwestycyjnych: 

1) przebudowa drogi w Juchowie 460.493 zł; 

2) zagospodarowanie Plaży Słonecznej i utworzenie kąpieliska na ogólnodostępnym terenie 

rekreacyjnym nad jez. Pile w Bornem Sulinowie 72.517 zł. 

W ramach wydatków majątkowych realizowane będą zadania inwestycyjne wynikające z 

wcześniej zawartych przez gminę porozumień i umów na realizację zadań, z potrzeb 

społeczności gminy, w tym z wniosków składanych przez sołectwa oraz radnych. 

Planowane wydatki bieżące zostały skalkulowane w kwocie niższej niż planowane dochody 

bieżące, co jest zgodne z art. 242 ustawy o finansach publicznych, który stanowi, że organ 

stanowiący jednostki samorządu terytorialnego nie może uchwalić budżetu, w którym 

planowane wydatki bieżące są wyższe niż planowane dochody bieżące. 

Komisja Rewizyjna stwierdziła, że budżet gminy zarówno po stronie dochodów jak i wydatków 

został zaplanowany w sposób prawidłowy i nie budzi zastrzeżeń co do ich zasadności. 

Podsumowując Komisja Rewizyjna 4 głosami „za” wydała opinię pozytywną o projekcie 

budżetu Gminy Borne Sulinowo na 2024 rok, przedłożonym przez Burmistrza Bornego 

Sulinowa.”. 

Pisemna opinia Komisji Rewizyjnej stanowi załącznik nr 52 do protokołu. 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Paweł Sztyler przeczytał opinię komisji o następującej treści: 

„Komisja Rozwoju na posiedzeniu w dniu 28 listopada 2023 r. analizowała projekt budżetu 

Gminy Borne Sulinowo na 2024 rok w zakresie działania komisji, tj. obejmujący działy: 

1) 630 Turystyka, 

2) 754 Bezpieczeństwo publiczne i ochrona przeciwpożarowa, 

3) 801 Oświata i wychowanie, 

4) 851 Ochrona zdrowia, 
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5) 852 Pomoc społeczna, 

6) 854 Edukacyjna opieka wychowawcza, 

7) 855 Rodzina,  

8) 900 Gospodarka komunalna i ochrona środowiska, 

9) 921 Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego, 

10) 926 Kultura fizyczna. 

Komisja stwierdza, że przedstawiony projekt budżetu nie jest budżetem zrównoważonym, bo 

wydatki budżetowe przewyższają dochody. 

Planowane dochody gminy w 2024 roku zamkną się kwotą 71.291.000,00zł, natomiast wydatki 

kwotą 77.825.000,00zł, co daje deficyt budżetowy w kwocie 6.534.000,00zł.  

Proponowany budżet po stronie dochodów i wydatków uwzględnia najważniejsze i najpilniejsze 

potrzeby w zestawieniu z możliwościami finansowymi gminy oraz zabezpiecza funkcjonowanie 

podległych gminie jednostek organizacyjnych.  

Komisja stwierdza, że opracowany projekt budżetu gminy przedstawia realne możliwości 

finansowe dotyczące realizacji podstawowych zadań gminy, w tym zadań inwestycyjnych. 

Komisja Rozwoju nie wprowadza poprawek do projektu budżetu Gminy Borne Sulinowo na rok 

2024 i proponuje podobnie jak w latach ubiegłych, aby słuszne wnioski zgłaszać i realizować w 

miarę możliwości w trakcie roku budżetowego. 

Proponowany budżet uwzględnia finansowanie podstawowych i niezbędnych zadań 

przewidzianych do realizacji w Gminie Borne Sulinowo w 2024 roku w zakresie działania komisji. 

Biorąc pod uwagę występujące uwarunkowania w zakresie gospodarki finansowej samorządu 

oraz stan zobowiązań finansowych gminy na koniec 2023 roku, Komisja Rozwoju przy 4 

głosach „za” zaopiniowała pozytywnie przedłożony projekt budżetu Gminy Borne Sulinowo 

na 2024 rok.”. 

Pisemna opinia Komisji Rozwoju stanowi załącznik nr 53 do protokołu. 

Po tym Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Gorgol zwrócił się do Wiceprzewodniczącego 

Rady Miejskiej Dariusz Palickiego o odczytanie opinii Komisji Budżetowo-Gospodarczej w 

sprawie projektu budżetu. 
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Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej - członek Komisji Budżetowo-Gospodarczej Dariusz Palicki 

przeczytał opinię komisji o następującej treści: 

„Przedstawiony przez Burmistrza Bornego Sulinowa projekt budżetu Gminy Borne Sulinowo na 

2024 rok po stronie dochodów zakłada: 

- dochody własne w wysokości 29.613.872,00 zł, 

- subwencje w wysokości 18.744.710,00 zł, 

- dotacje 22.015.606,00 zł, 

- środki pochodzące z budżetu Unii Europejskiej   916.812,00 zł. 

Ogółem dochody stanowią kwotę 71.291.000,00 zł, w tym: 

- dochody bieżące 54.735.956,00 zł, 

- dochody majątkowe 16.555.044,00 zł. 

Po stronie wydatków Burmistrz proponuje: 

- na wydatki bieżące 54.548.878,00 zł, 

- na wydatki majątkowe 23.276.122,00 zł. 

Ogółem wydatki stanowią kwotę 77.825.000,00 zł. 

Budżet Gminy Borne Sulinowo na rok 2024 nie jest zrównoważony, bowiem wydatki budżetowe 

przewyższają dochody. Różnica między dochodami a wydatkami stanowi deficyt budżetowy w 

kwocie 6.534.000,00zł, który zostanie pokryty z zaciągniętych kredytów, przychodami 

pochodzącymi ze sprzedaży papierów wartościowych i z przychodów jst z niewykorzystanych 

środków pieniężnych na rachunku bieżącym budżetu, wynikających z rozliczenia dochodów i 

wydatków nimi finansowanych związanych ze szczególnymi zasadami wykonywania budżetu 

określonymi w odrębnych ustawach. 

Planowane dochody gminy na 2024 rok w kwocie 71.291.000,00zł w stosunku do 

przewidywanego wykonania dochodów budżetowych za 2023 rok w wysokości 72.310.381,00zł, 

są mniejsze o 1.019.381,00zł, co stanowi spadek o 1,40%. 

Planowane wydatki budżetowe na 2024 rok w kwocie 77.825.000,00zł w stosunku do 

przewidywanego wykonania wydatków za 2023 rok są niższe o 4.252.353,00zł, co stanowi 

spadek o 5,18%. 



36 
 
W budżecie ustalono limity zobowiązań z tytułu zaciąganych kredytów i pożyczek oraz 

emitowanych papierów wartościowych na: 

1) pokrycie występującego w ciągu roku przejściowego deficytu budżetu jednostki samorządu 

terytorialnego do kwoty 4.000.000,00zł, 

2) finansowanie planowanego deficytu budżetu jednostki samorządu terytorialnego do kwoty 

6.230.893,00zł, 

3) spłatę wcześniej zaciągniętych zobowiązań z tytułu emisji papierów wartościowych oraz 

zaciągniętych pożyczek i kredytów do kwoty 1.411.793,00zł, 

4) wyprzedzające finansowanie działań finansowanych ze środków pochodzących z budżetu 

Unii Europejskiej do kwoty 533.010,00zł. 

Komisja przeanalizowała poszczególne źródła dochodów budżetu gminy zawarte w załączniku 

do uchwały budżetowej. Przeanalizowała również wydatki budżetowe w poszczególnych 

działach klasyfikacji budżetowej. 

Komisja zapoznała się też z zadaniami inwestycyjnymi proponowanymi do wykonania w 2024 

roku, które zostały ujęte w wydatkach budżetowych w poszczególnych działach klasyfikacji 

budżetowej. 

Na 2024 rok zaplanowano 24 zadania inwestycyjne na łączną kwotę 23.276.122,00zł, w tym 17 

zadań jest objętych limitem na kwotę 22.654.529,00zł, o którym mowa w art. 226 ust. 3 pkt 4 

ustawy o finansach publicznych. 

Na posiedzeniu zapoznano się także z opiniami Komisji Rewizyjnej i Komisji Rozwoju o projekcie 

budżetu Gminy Borne Sulinowo na 2024 rok. Zarówno Komisja Rewizyjna jak i Komisja Rozwoju 

nie zgłosiły żadnych poprawek do projektu budżetu i wydały opinie pozytywne. 

Komisja zapoznała się także z przedłożonym projektem uchwały o wieloletniej prognozie 

finansowej Gminy Borne Sulinowo, która wraz z załącznikami została opracowana na lata 2024-

2039. Zapoznano się też z autopoprawką dokonaną w załączniku nr 1 do projektu uchwały w 

poz. 2.2.1.1. Wydatki majątkowe, w tym wydatki o charakterze dotacyjnym na inwestycje i 

zakupy inwestycyjne poprzez wpisanie kwoty zgodnej budżetem na 2024 rok tj. 625.000,00zł. 

Wartości, które przyjęto w projekcie wieloletniej prognozy finansowej i projekcie budżetu 

Gminy Borne Sulinowo na rok 2024, są zgodne w zakresie wyniku budżetu i związanych z nim 
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kwot przychodów i rozchodów oraz długu gminy, co wypełnia dyspozycję art. 229 ustawy o 

finansach publicznych. 

Projekt budżetu na 2024 rok przewiduje spełnienie warunków uchwalania budżetu określonych 

przepisem art. 242 ustawy o finansach publicznych oraz zachowuje relację wynikającą z art. 243 

ustawy o finansach publicznych, w której zawarto ograniczenia wysokości spłaty zadłużenia. 

W wyniku analizy poszczególnych składników projektu budżetu Gminy Borne Sulinowo na 

2024 rok oraz projektu zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Borne Sulinowo na 

lata 2024-2039, Komisja Budżetowo-Gospodarcza nie wniosła uwag i wydała opinię 

pozytywną. 

Opinia komisji została wydana w drodze głosowania – przy obecności 4 członków komisji za 

głosowało 4. 

Komisja Budżetowo-Gospodarcza wnioskuje do Rady Miejskiej w Bornem Sulinowie o 

uchwalenie budżetu Gminy Borne Sulinowo na 2024 rok oraz zmiany wieloletniej prognozy 

finansowej Gminy Borne Sulinowo na lata 2024-2039 w wersji zaproponowanej przez 

Burmistrza Bornego Sulinowa.”. 

Pisemna opinia Komisji Budżetowo-Gospodarczej stanowi załącznik nr 54 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Gorgol poinformował, że Komisja Budżetowo-

Gospodarcza nie postulowała zmian do projektu budżetu Gminy Borne Sulinowo na rok 2024. 

Nie zgłoszono poprawek.  

Po tym udzielił głosu Pani Burmistrz, aby wypowiedziała się na temat projektu budżetu Gminy 

Borne Sulinowo na rok 2024. 

Burmistrz Dorota Chrzanowska powiedziała, że jest to ostatni projekt budżetu w tej kadencji, 

jaki ma niewątpliwie możliwość przedstawić. Z pewnością jest to budżet pod wieloma 

względami rekordowy po raz kolejny i myśli, że jesteśmy świadkami wpływu ciężkiej i często tej 

niewidzialnej pracy, związanej z właściwym zarządzaniem finansami oraz oparciem budżetu o 

środki zewnętrzne, rzutujące na wydatki inwestycyjne. Projekt budżetu na rok 2024 zakłada 

dochody w wysokości powyżej 71.000.000, z czego wydatki to 77.000.000, inwestycje natomiast 

23.276.122 zł, w tym dofinansowania pochodzące ze środków zewnętrznych w wysokości 

14.454.149 zł, z czego środki własne będą stanowiły kwotę 8.821.973 zł. Deficyt w wysokości 
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6.534.000 zł zostanie pokryty przychodami pochodzącymi z zaciągniętych kredytów w 

wysokości 1.230.893, ze sprzedaży papierów wartościowych - obligacji 5.000.000 oraz 

przychodów jednostki samorządu terytorialnego z niewykorzystanych środków pieniężnych na 

rachunku bieżącym jest to kwota 303.000. Planowana kwota zadłużenia ze wszystkich tych lat 

samorządu sięga 33,56% naszych dochodów, co myśli, jest bardzo przyzwoitym wynikiem 

samorządowym jeśli chodzi o zadłużenie. Transparentność, dobrze napisane wnioski, 

skuteczność ich realizacji oraz współpraca ze wszystkimi środowiskami przyniosła efekt w 

postaci pozyskania 20.352.909 zł. Są to dofinansowania do naszych zadań inwestycyjnych. 

Łącznie zaplanowano 35 inwestycji, które będą do zrealizowania w kolejnym roku budżetowym 

i 5 z tych inwestycji do kontynuacji w następnym roku. Poinformowała o największych 

inwestycjach, które w tej chwili zajmują z pewnością bardzo dużo czasu, ale i też pełnej 

odpowiedzialności i naszej rzetelności. Jak spojrzymy na inwestycje drogowe, planujemy w 

następnym roku przeznaczyć kwotę prawie 11.000.000 na przebudowę, modernizację dróg, czy 

też po prostu na budowę nowych dróg. W tym są też remonty chodników, miejsc postojowych 

na terenie miasta, więc jest to kwota prawie 11.000.000, z czego dofinansowanie stanowi 

kwotę 6.449.000 zł. Musimy jeszcze pamiętać o tym, że środki, które przejdą na rok 2025, to 

jest kwota 3.500.000 i można powiedzieć, że te inwestycje drogowe to jest ponad 14.000.000. 

To są środki w większości pozyskane i myśli, że to są bardzo dobre inwestycje, na które nasi 

mieszkańcy czekali od wielu lat. Co roku starają się pozyskać środki z różnych źródeł 

zewnętrznych i z reguły się to udaje. Też co roku przynajmniej jedna z dróg powstaje na terenie 

miasta i też na terenie naszej gminy. Przeznaczyliśmy również środki na zagospodarowanie 

sportowo-turystyczne terenów położonych nad jeziorem Pile - to kwota 115.000, ale i na 

zagospodarowanie Plaży Słonecznej, utworzenie kąpieliska na ogólnodostępnym terenie - 

kwota 113.000, z czego dofinansowania mamy ponad 72.000. Jedną z większych inwestycji, 

bardzo długo oczekiwanych, jest budowa remizy strażackiej, pozyskaliśmy dofinansowanie w 

wysokości 2.000.000. Jest już po spotkaniach ze strażakami, wstępna wizualizacja 

zagospodarowania terenu i remizy jak ona ma wyglądać, była przedstawiona. Jeszcze trwają 

rozmowy, bo chcą uwzględnić wszystkie uwagi strażaków, ponieważ ta remiza ma służyć przede 

wszystkim im, a jest to bardzo specyficzny obiekt. Przystąpią z pewnością do modernizacji 

obiektu Zakładu Opieki Zdrowotnej - mamy zaplanowane 433.000 i przygotowany już projekt 

remontu i przebudowy laboratorium. Czekają jeszcze na akceptację pani dyrektor i myśli, że 

lada moment ta inwestycja musi się rozpocząć. Przeznaczyli również środki na utrzymanie 

terenów zielonych. Kontynuują termomodernizację Szkoły Podstawowej i Liceum 
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Ogólnokształcącego w Bornem Sulinowie. Jest to inwestycja, która powinna zakończyć się w 

następnym roku, przynajmniej tak jest planowana. Zaangażowanie prac jest dosyć dalekie, 

niemniej jednak zdają sobie sprawę z tego, jak bardzo uciążliwa jest to inwestycja ze względu na 

trwającą tam naukę i podziękowała za wyrozumiałość. Kolejna długo oczekiwana inwestycja to 

przebudowa i modernizacja świetlicy wiejskiej w Radaczu, ona już jest też dosyć mocno 

zaawansowana, ukończenie w następnym roku. Inna z inwestycji, skomplikowana z naszego 

punktu widzenia, to renowacja zabytkowego Kościoła w Juchowie - pozyskali dofinansowanie w 

wysokości 1.200.000. Skomplikowana dlatego, że po to, aby przygotować projekt remontu i 

wszystkie dokumenty związane z tym remontem a jest to zabytek, wszystkie osoby, które 

pracowały nad tymi dokumentami muszą mieć takie uprawnienia, aby ta inwestycja mogła być 

przeprowadzona. Planują również dalszą modernizację infrastruktury sportowej, oczywiście na 

terenie całej gminy, ale szczegółowo mają wpisaną budowę studni do nawadniania boiska w 

Łubowie. W tej chwili są przygotowani już z dokumentacją, która w części została pokryta z 

funduszu sołeckiego. Planują pozyskanie środków z Urzędu Marszałkowskiego, ponieważ ta 

płyta kosztuje nas jeśli chodzi o utrzymanie, ponosimy dosyć wysokie koszty. W momencie, 

kiedy ta studnia powstanie, będzie spełniała swoje zadanie i będzie służyła do właściwego 

utrzymania płyty boiska. Kwota 335.000 przewidziana jest na modernizację kompleksu 

sportowego Moje boisko Orlik 2012 w Bornem Sulinowie, z czego 50% mamy pozyskanego 

dofinansowania na tą inwestycję. To są takie większe inwestycje i nie wspomniała o tych 

drobnych inwestycjach, które będą prowadzone z funduszu sołeckiego, który utrzymujemy na 

kolejne lata. Po tym bardzo serdecznie podziękowała wszystkim osobom, które były 

zaangażowane w przygotowanie i konstrukcję tego budżetu, a szczególnie pani Skarbnik, 

Zastępcy, wszystkim kierownikom, bowiem przygotowanie budżetu z tak dużą ilością inwestycji 

naprawdę wymagało bardzo dużego wkładu pracy. Podziękowała bardzo radnym za pozytywne 

opinie poszczególnych komisji tego budżetu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Gorgol - w związku z tym, że nie zgłoszono poprawek - 

przeprowadził głosowanie imienne nad projektem uchwały w sprawie uchwalenia budżetu 

Gminy Borne Sulinowo na rok 2024: 

- za głosowało 12 radnych, 

- głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie zgłoszono. 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 55 do protokołu. 
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Uchwała Nr LXIX/1051/2023 Rady Miejskiej w Bornem Sulinowie z dnia 28 grudnia 2023r. w 

sprawie uchwalenia budżetu Gminy Borne Sulinowo na rok 2024 została podjęta jednogłośnie 

i stanowi załącznik nr 56 do protokołu. 

Ad 11. Uchwalenie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Borne 

Sulinowo na lata 2024-2039. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Gorgol powiedział, że kolejnym punktem porządku sesji 

jest uchwalenie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Borne Sulinowo na lata 2024-

2039. Po tym przeczytał treść projektu przedmiotowej uchwały. 

Następnie zwrócił się do Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej Dariusza Palickiego o 

zapoznanie z treścią opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o projekcie uchwały w sprawie 

uchwalenia zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Borne Sulinowo na lata 2024-2039. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Dariusz Palicki przeczytał treść uchwały Nr 50.14.11.2023 

Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie z dnia 7 grudnia 2023 r. w 

sprawie wydania opinii o projekcie uchwały w sprawie uchwalenia zmiany wieloletniej prognozy 

finansowej Gminy Borne Sulinowo na lata 2024-2039. 

Powyższa uchwała stanowi załącznik nr 57 do protokołu. 

W dalszej kolejności Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Gorgol przeprowadził głosowanie 

imienne nad projektem uchwały w sprawie uchwalenia zmiany wieloletniej prognozy 

finansowej Gminy Borne Sulinowo na lata 2024-2039: 

- za głosowało 12 radnych, 

- głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie zgłoszono. 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 58 do protokołu. 

Uchwała Nr LXIX/1052/2023 Rady Miejskiej w Bornem Sulinowie z dnia 28 grudnia 2023r. w 

sprawie uchwalenia zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Borne Sulinowo na lata 

2024-2039 została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 59 do protokołu. 
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Ad 12. Interpelacje i zapytania radnych. 

W punkcie sesji „Interpelacje i zapytania radnych” głosu nie zabierano. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Gorgol poinformował, że w okresie międzysesyjnym nie 

wpłynęły od radnych interpelacje i zapytania. 

Ad 13. Wolne wnioski i informacje. 

W punkcie sesji „Wolne wnioski i informacje” głos zabrała radna Anetta Chołody, która 

podziękowała wszystkim, którzy brali udział w otwarciu sali sportowej i boiska sportowego w 

Łubowie i w jakikolwiek sposób przyczynili się do tego, że społeczność Łubowska i szkolna ma 

salę i boisko, bo jest to taki prezent na święta. 

Ad 14. Ustalenie terminu następnej sesji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Gorgol ustalił termin kolejnej sesji na dzień 8 lutego 

2023 r. (czwartek) godz. 14.30.  

Tematem sesji - oprócz punktów regulaminowych - będzie m.in.: 

1. Sprawozdania komisji Rady Miejskiej z prowadzonej działalności w II półroczu 2023 r. 

2. Uchwalenie planu pracy Rady Miejskiej w Bornem Sulinowie na 2024 rok; 

3. Zatwierdzenie planów pracy komisji problemowych Rady Miejskiej na 2024 rok. 

4. Podjęcie uchwał. 

Po tym przypomniał o obowiązku składania oświadczeń majątkowych przez radnych, które 

należy złożyć Przewodniczącemu RM na 2 miesiące przed upływem kadencji. Kadencja Rady 

Miejskiej w Bornem Sulinowie upływa 30 kwietnia 2024 r., więc oświadczenia majątkowe należy 

złożyć do 29 lutego 2024 r. wg stanu na dzień złożenia oświadczenia. 

Ad 15. Zamknięcie sesji. 

Przed zamknięciem sesji Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Gorgol na ręce pani burmistrz, 

dla wszystkich pracowników Urzędu, dla Państwa Radnych, dla tych, którzy nas oglądają, w 

nowym nadchodzącym 2024 roku życzył spokoju, wzajemnego poszanowania, uprzejmości, 
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realizacji zamierzonych celów, tego wszystkiego co dobre i jak to mówią do siego roku, 

wszystkiego dobrego. 

W związku z wyczerpaniem ustalonego porządku obrad, Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz 

Gorgol zamknął LXIX (69) Sesję Rady Miejskiej w Bornem Sulinowie. 

Sesja Rady Miejskiej w Bornem Sulinowie trwała od godz. 13.00 do godz. 15.10. 

Na tym protokół zakończono. 

Protokołowała: 

Anna Łozińska 


